

致： **兴业银行** 香港分行  
TO: INDUSTRIAL BANK CO., LTD. Hong Kong Branch  
(A joint stock company incorporated in P.R.C with limited liability)

請依照以下指示，向本人/我們發出\_\_\_\_\_本□港幣 / \_\_\_\_\_本□美元 / \_\_\_\_\_本□人民幣劃線支票簿。

Please follow the instruction below to issue me / us with \_\_\_\_\_ (number) book(s) of □HK Dollars / \_\_\_\_\_ (number) book(s) of □US Dollars / \_\_\_\_\_ (number) book(s) of □Renminbi crossed cheques.

(關於個人或聯名賬戶，若適用)本人/我們將親自到貴行領取。如本人/我們於本申請書日期後的十(10)個營業日內未領取時，請將支票簿以掛號方式寄予本人/我們，有關郵費/手續費由本人/我們在貴行之任何的賬戶扣除支付。

(For individual or joint account, if applicable) I/we will collect the cheque book(s) in person at your office. If I/we fail to collect the cheque book(s) within ten (10) business days after the date of this application form, please send me/us the uncollected cheque book(s) by registered mail and debit the postage and handling fees from any of my/our account maintained with your Bank accordingly.

(關於商業或個人或聯名賬戶，若適用)本人/我們將派代表到貴行領取。如本人/我們的代表於本申請書日期後的十(10)個營業日內未領取時，請將支票簿以掛號方式寄予本人/我們，有關郵費/手續費由本人/我們在貴行之任何的賬戶扣除支付。

(For business or individual or joint account, if applicable) My / Our representative(s) will collect the cheque book(s) at your office. If my/our representative(s) fail to collect the cheque book(s) within ten (10) business days after the date of this application form, please send me/us the uncollected cheque book(s) by registered mail and debit the postage and handling fees from any of my/our account maintained with your Bank accordingly.

(關於商業或個人或聯名賬戶，若適用)請將支票簿以掛號方式寄予本人/我們，有關郵費/手續費請由本人/我們在貴行之任何賬戶扣除支付。

(For business or individual or joint account, if applicable) Please send me/us the cheque book(s) by registered mail and debit the postage and handling fees from any of my/our account maintained with your Bank accordingly.

本人/我們同意遵守支票內頁使用條款及細則，並承認該等條款及細則為現行往來賬戶規則之一部份。

I/We undertake to comply with the terms and conditions printed in the inside cover of the cheque books I/we applied for and such terms and conditions shall be deemed to form part of the rules governing the current account for the time being in force.

**For Bank Use Only**

Processed by	Checker

客戶名稱

Customer's Name : \_\_\_\_\_

戶號

A/C Number : \_\_\_\_\_

日期

Date : \_\_\_\_\_

S.V.

Signature(s) 簽蓋原留印鑑